



## Das erklärte Badge The explained badge

Klaus Kietzmann  
EAASDC Honorary Lifetime Member

Everybody knows the situation. You're standing in front of a person and you're looking at their badge asking, "What the hell does that mean?" So, I have decided that I would like to explain some of the badges.

The Bridge House Twirlers explained the name in Bulletin September 2007: <In autumn 1967 a new group was formed with 8 Americans and 3 Germans to continue what the "Calico Squares" had begun. A new – and much better - name needed to be found. Nothing was more obvious than the emblem of the town Bad Kreuznach, the bridge houses. And so, the "Bridge House Twirlers" were launched on October 3<sup>rd</sup> 1967.>

Jeder kennt die Situation. Man steht vor einer Person mit einem Badge und fragt sich, was ist da abgebildet und was hat das mit dem Club zu tun? Daher möchte ich in einer kleinen Serie einige Badges erklären.

Die Bridge House Twirlers erklärten die Namensfindung im Bulletin September 2007 so: <Im Herbst 1967 formierte sich eine neue Gruppe aus 8 Amerikanern und 3 Deutschen, um das Erbe der „Calico Squares“ weiterzuführen. Ein neuer – besser passender – Name sollte her. Nichts war naheliegender als die Wahrzeichen von Bad Kreuznach, die Brückenhäuser (= Bridge Houses). So wurden am 3. Oktober 1967 die „Bridge House Twirlers“ aus der Taufe gehoben.>



### EAASDC Mitgliederversammlung / Membership Meeting

Kommt zur Mitgliederversammlung beim Spring Jamboree am **Samstag, 9.3.2019**, um **9.00 Uhr** im Hörsaal „Dippe“ und wählt die EAASDC-Vorstandsmitglieder. Die Einladung dazu wird zusammen mit der Agenda in einem EAASDC-Newsletter versandt.

Come to the membership meeting at the Spring Jamboree at **Saturday, 9<sup>th</sup> March 2019** at **9<sup>o</sup>clock** in the Hörsaal „Dippe“ and take part in the election of the EAASDC Board. The invitation together with the agenda follows with a EAASDC Newsletter.